



Offer Description:

Qualifying cards are offered 'Buy One Get One Ticket' to a maximum of 3 Tickets per month.

Eligible UAB Credit Cards:

All UAB's Credit Cards.

VOX Cinemas Locations and Theatres included in offer:

This offer is available in all VOX cinemas locations across the UAE only. Eligible Cardholders can avail the benefit through the VOX Mobile App and VOX website bookings – www.voxcinemas.com – only.

The offer can be availed as per the below conditions:

The offer is valid in all Imax and Standard movie theaters, including both 2D & 3D screenings. Please refer to the list of cinemas for more details.

General Terms:

This Benefit is brought to you by United Arab Bank and is made to the above mentioned Eligible Credit Card Cardholders only.

The offer does not include promotional periods, screenings, or private events. Any dispute with respect to what constitutes an eligible Retail Spend will not be entertained.

Employees of United Arab Bank holding any UAB Credit cards are eligible to avail this benefit

UAB reserves the right, at its absolute discretion, to amend and/or supplement these Terms and Conditions at any time without any prior notification to the Cardholder. These Terms and Conditions are in addition to the standard UAB Credit Card Terms and Conditions.

These Terms and Conditions are governed by the laws of UAE and subject to exclusive jurisdiction of Dubai Courts.

Note: Please refer to www.voxcinemas.com for any further questions or concerns or for VOX cinemas Terms and Conditions.

تفاصيل العرض

تحصل البطاقات المؤهلة على عرض "اشتر تذكرة فيلم واحصل على تذكرة فيلم مجانية" بعدد 3 تذاكر شهرياً كحد أقصى.

بطاقات ائتمان البنك العربي المتحد المؤهلة:

جميع بطاقات ائتمان البنك العربي المتحد.

مواقع ومسارح فوكس سينما المشمولة في العرض:

هذا العرض متاح في جميع مواقع سينما فوكس في جميع أنحاء الإمارات العربية المتحدة فقط. ويمكن لحاملي البطاقات المؤهلين الاستفادة من الميزة من خلال تطبيق VOX للهاتف المحمول وحجوزات موقع VOX الإلكتروني www.voxcinemas.com فقط.

يمكن الاستفادة من العرض وفقاً للشروط التالية:

يسري العرض في جميع دور السينما العادية أي ماكس ، بما في ذلك العروض ثنائية وثلاثية الأبعاد. يرجى الرجوع إلى قائمة دور السينما لمزيد من التفاصيل.

شروط عامة:

يتم تقديم هذه الميزة لك من قبل البنك العربي المتحد ويتم تقديمها لحاملي بطاقات الائتمان المؤهلة المذكورة أعلاه فقط.

لا يشمل العرض الفترات الترويجية أو العروض أو المناسبات الخاصة. لا يتم النظر في أي نزاع يتعلق بما يشكل إنفاقاً مؤهلاً للبيع بالتجزئة. يحق لموظفي البنك العربي المتحد الاستفادة من هذه الميزة.

موظفو البنك العربي المتحد الذين يحملون أي بطاقات ائتمان من البنك العربي المتحد مؤهلون للاستفادة من هذه الميزة

يحتفظ البنك العربي المتحد بالحق، وفقاً لتقديره المطلق، في تعديل و/أو استكمال الشروط والأحكام في أي وقت دون أي إخطار مسبق لحامل البطاقة. وهذه الشروط والأحكام هي بالإضافة إلى شروط وأحكام بطاقة ائتمان البنك العربي المتحد القياسية.

تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة وتُحكم بالاختصاص القضائي الحصري لمحاكم دبي.

ملاحظة: يرجى زيارة الموقع الإلكتروني www.voxcinemas.com لأية أسئلة أو شكوك أو للحصول على شروط وأحكام فوكس سينما.